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Moje  meno je Patrik Hataš. Mám  13 rokov, som chlapec a mám čierne vlasy, 

bielu pleť, modré oči. Narodil  som sa v Tešedíkove. A  prečo som tu? 

Vykrikovanie,  drzé správanie, robil som si, čo som chcel , a tak ďalej. Mám   aj 

kamarátov Sebo,  Mário, Samo, Miňo.  A  zvykol som si tu za mesiac. 

 

         

Mám 13 rokov, som tu preto, lebo som nechodila do školy. Nie je 

mi tu dobre, plačem každý deň skoro ráno. Nemám kamarátov, 

lebo oni nechcú . A  som z Brehova, to je okres Trebišov. Chodím  do 

6. A. Mám  rada pána Szajka a mám rada hudobnú výchovu. A z vychovávateľov 

mám rada pána Tomáša. 

Kristína Makulová 

 

 

Volám sa Mário Vlčko, mám 13 rokov, bývam v Hronovciach okres 

Levice. Do  tohto centra som sa dostal kvôli krádeži v škole , 

krádež  som nedobrovoľne vykonal, niekto ma donútil a vyhrážal sa 

mi. No  a na škole som poškodil hasičské prístroje, nebola poistka. Mám sa 

tu zle lebo mi dali  odporné prezuvky, ale niekedy tu je sranda. Ale  najviac sa 

teším domov, lebo tam mám mobil a morča menom Robo. Najviac   sa teším na 

Roba, ale dúfam, že si tu po čase zvyknem. 



 

Takže moje meno je Kingusha. Som  tu kvôli útekom, 

záškoláctvu a že papuľujem. Som  z detského domova 

Jesenské. Prišla  som 6.9. 2023. Som  tu na 6 mesiacov. 

Dúfam, že tu nebudem do 16 rokov a potom sa ocitnem v Zlatých 

Moravciach alebo ma dajú do Trstína. Zatiaľ som na 6. výchovnej skupine, mám sa 

tam dobre až na určité veci, ale robím a snažím sa, aby sme boli na dobrej ceste 

aj s tými, s ktorými nevychádzam. S  deťmi dobre vychádzam, s učiteľmi tiež. 

Snažím sa každému vyhovieť a byť civilizovaná baba. Aby, keď prídem domov, sa 

čudovali, ako som sa zmenila, aby boli úplne prekvapení a hrdí na mňa.  

 

Ahojte, takže moje meno je Maťa. Som  tu kvôli útekom, 

záškoláctvu, alkoholu. Som  zo Svidníka, mám 15 rokov, som z detského 

domova a mám štyroch súrodencov. Prišla  som tu na 6 mesiacov, dúfam, že tu 

nebudem ešte rok alebo aby mi nedali ústavku. Vychádzam  tu s každým, moji 

obľúbení vychovávatelia sú ujo Tibi, ujo Tóth, ujo Lentovský. Zatiaľ  som na 6tej 

skupine. Zvykla  som si.  

Martina Červeňáková 

 

Volám sa Alexander Patrik Kadák, mám 14 rokov. 

Narodil  som sa v Rožňave a aktuálne som v RC Čerenčany 

z dôvodu, že som nepočúval rodičov, robil som si, čo som chcel, bral 

som návykové látky a mal som aj drobné krádeže. Predtým  než som prišiel do RC, 

tak som býval v Trenčíne u mojich adoptívnych rodičoch. Bol  som v štyroch 

ďalších zariadeniach ako LVS, DC Bratislava a tak ďalej. Dá  sa povedať, že som 



dosť problémový a neviem, ako to so mnou dopadne. V  budúcnosti by som chcel 

byť úspešným človekom, ľudia čo ma poznajú, mi to hovoria, že na to mám. Chcel  

by som byť profesionálnym maliarom alebo podnikateľom v kuchárstve. Baví  ma 

kresliť, hrať na klavíri a gitare a taktiež ma baví varenie rôznych jedál.  Okrem  

mojich adoptívnych rodičov mám brata, kocúra a psa. S bratom som nemal dobrý 

vzťah ale teraz je to omnoho lepšie. 

 

Volám sa Marek Buřil, narodil som sa 29. 11. 2008 v Topoľčanoch, 

takže mám 14 rokov. Som  tu kvôli tomu, že som kradol, bral 

drogy, nebýval som celé noci doma a som obvinený z ťažkého ublíženia 

na zdraví. Moje  záľuby sú skateboarding, cestovanie a trávenie času 

s kamarátmi. Mám  aj dve malé sestry, ktoré majú päť rokov, volajú sa Ema 

a Hana. Bývam v Trenčíne už vyše sedem rokov, chcem ísť na strednú školu 

umeleckú v Trenčíne alebo do Bratislavy. Chcel  by som sa stať profesionálnym 

tatérom.  

 

Volám sa Daniel Kučík. Mám 12 rokov, prišiel som sem zo 

psychiatrie v Michalovciach. Pochádzam z Pozdišoviec. Vôbec sa mi tu 

nepáči a chcem ísť domov.  

 

 

Volám sa Vanesa Mlynáriková, pochádzam z Banskej Štiavnice, 

no presnejšie z obce Ilija pod Sitnom. Mám 14 rokov. Tu v RC som 

kvôli tomu, že som utekala z domu a robila zle. Moja mamka ma sem dala, aby mi 

pomohla. Som tu na dobrovoľný pobyt, na tri mesiace. Som jej veľmi vďačná. Tu 



v Čerenčanoch som už vyše mesiaca. Som na siedmej výchovnej skupine, mojimi 

vychošmi sú pani Fazeky a pán Majoroš. Sú to úžasní vychovávatelia, myslím si, že 

lepšiu skupinu som na začiatok dostať nemohla. Mala som tu pár problémov, ale 

s mojimi vychovávateľmi sme všetko vyriešili. Napriek tomu sa už teším domov. 

Teším sa na môjho psa Jenny, je to fenka amerického stafordšírskeho teriéra. 

Teším sa aj na sestru Nelu, je to moja maličká sestrička, nedávno mala 13 rokov 

a aj na maličkého bračeka Stanka, ten má 8 rokov. Obidvoch mojich súrodencov 

veľmi ľúbim. Chcem sa zmeniť, aby boli na mňa hrdí. Som šťastná, že ma sem 

dali, aby sa mi to podarilo, aby som sa polepšila. Budem sa tu snažiť, aby som ich 

čo najskôr videla.  

 

 

 

Volám sa Kika, pochádzam z malého mesta Turzovka. Bývam pri 

Žiline. Doma som robila zle, pochopiteľne, keďže som v RC. 

Chodila som po nociach domov, prišla som opitá, nahúlená a iné 

zlé veci. Uvedomila som si ale jednu vec, a to, že mamu si treba vážiť. Je to 

jediný človek, ktorý deti miluje z celého srdca a dala by za dieťa aj život. Moju 

mamu mám veľmi rada a veľmi mi chýba. Už som tu dva mesiace a uvedomila som 

si toľko vecí, čo by som si možno bez RC nikdy neuvedomila. Mám aj sestru 

a nevlastného otca. So sestrou sa veľmi nebavím ale máme sa aj tak rady. 

A s nevlastným otcom máme dobré vzťahy. S mojím vlastným otcom sa 

stretávam, aj si s ním volávam, ale skoro stále je opitý, takže je to o ničom. Mám 

aj malého psíka Lilien, ale hovoríme jej Lili, má 6 rokov. A je to mini čivava. Stále 

spí so mnou. Kamaráti si z nej robia srandu, že je to potkan, ale to nevadí. Mojimi 



vychovávateľmi sú pán Majoroš a pani Fazeky. Mám oboch veľmi rada, som na 

siedmej skupine.  V škole máme triedneho pána Petrána, je to veľmi dobrý človek.  

 

Volám sa Dávid Sekula a prišiel som z Trnavy. Mám jedného 

brata. Dostal som sa sem kvôli škole a krádežiam. Mám 12 rokov, 

baví ma MMA. Narodil som sa v Trnave.  

 

Ja sa volám Martin Kurej, mám 13 rokov a pochádzam 

z Vranova nad Topľou. Prišiel som sem z detského domova 

a som tu za úteky. Baví ma futbal. Mám jedného súrodenca.  

 

Ja pochádzam z obce Mníšany okres Revúca. Volám sa Katka 

Belánová. Mám 14 rokov a mám štyroch súrodencov – Zuzka, Nika, 

Igor, Domino a ešte mám jedného nevlastného brata. Som tu za 

školu, za to, že som utekala z domu. Som na šiestej výchovnej 

skupine, preložili nás prednedávnom do vily. Som siedmačka. Mám rada 

oddychovanie, hranie futbalu, prehadzovanú a nemám rada basket, nohejbal 

a vybíjanú. Moje najobľúbenejšie jedlo sú čokoládové šišky, pirohy, halušky, 

hranolky. A nechutia mi ryby, špenát a hubové rizoto.  

 

Ja som Sebo Motoška, som tu preto, že som sa bil cez hodiny. 

Mám dve sestry a mám 14 rokov. Mamička sa volá Lucia a má 34 

rokov. Ocino sa volá Mišo a má 35 rokov. Sestry sa volajú Lucia a Petra. Peťa 

má 11 rokov a Lucka má 13 rokov. Baví ma box, futbal a nebaví ma hokej.  



 

Som Ján Dorka, som tu za to, lebo som nechodil do školy. Mám dvoch 

bratov a tri sestry. Rád cvičím a posilňujem.  

 

Volám sa Markus Puška, mám 12 rokov, chodím do piatej triedy 

a som na piatej výchovnej skupine. Som tu, lebo som nechodil do 

školy a túlal som sa s kamarátmi. Mám rád šport, konkrétne futbal 

a nemám rád basketbal, lebo nemám naň výšku. A veľa rozprávam a občas si 

zaspievam.  

 

Volám sa Alexander, som z Konrádoviec, mám 13 rokov. 

Prišiel som sem aj s mojím bratom Janom. Sme tu na 

dobrovoľný pobyt, lebo som bol veľmi nervózny, 

neposlúchal som doma, robil som vonku problémy, aj v škole 

som bol zlý. Mám rád futbal a basketbal. V škole som v piatej triede a na 

výchove na piatej výchovnej skupine.  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Cez  prázdniny som zažil veľa vecí, chodil som na brigády a 

tam som robil s drevom. Som  nakladal aj seno. Potom  som 

pílil  drevo a aj som kálal.  Potom  som oddychoval a keď už 

začínala škola, tak som chcel ísť na telesnú k pánovi 

Zacharovi. Chodil s nami do posilky a učil ma triky na ruky.  

A potom, keď už 

začala škola, tak sa 

všetko zmenilo. Na telesnú som sa dostal k 

pánovi Bodnárovi, ale aj mi bolo dobre. Núti 

ma, aby som posilňoval tak, aby som mal 

dobrú kondičku.  

Valentín Pihík 

 

Tak chcem povedať, že aké boli moje prázdniny.  Tak  ja som bol na psychiatrii a 

prázdniny som zažil tam. Bol  som tam dva a pol mesiaca, ale veľmi dobre bolo 

tam. Potom  už musel som prísť tuto naspäť do RC, lebo už ma z psychiatrie 

prepustili. A  som sa tešil na pani psychologičku a na svoje najlepšie kamarátky, 

hlavne na Letíciu.  Chcem  veľmi pekne poďakovať ujovi Majkovi, lebo je veľmi 

dobrý človek a  aj ostatným vychovávateľom. 

                         Diego Boudain 

 



 

 

Začiatkom tohto 

školského roka nás zobrali páni 

učitelia v jeden deň na malý 

výlet. Vlastne to bola taká 

geografická vychádzka. Učitelia  

nás zobrali z RC autami až tam,  

kde býva ujo Miro. Myslím, že sú 

to Zahorany. Ja  a Timea sme 

išli s našou pani Stankou, ktorá 

nám v aute pustila hudbu. Došli  

sme tam a tam nás čakali ďalší dvaja učitelia, a to pán Wereszký a pán Petrán.  

Samozrejme  ja  a Timea sme boli trošku sklamané, lebo nemohla byť s nami pani 

Stanka. Potom, keď sme už vyrazili odtiaľ, kde býva ujo Miro, riadili  sme sa 

geografickými  značkami. Vďaka nim sme došli na miesto, 

ktoré bolo našim cieľom a pekne sme si opekali špekáčiky. 

Posilnili sme sa a následne   sme išli ešte ďalej.  Na 

vyhliadkovú vežu.  Vyšli sme až hore,  bol to veľmi krásny 

výhľad.  Ďakujeme  pánom učiteľom a pánovi Szajkovi, že 

nám vymýšľajú programy, aby sme neboli stále len zatvorení 

tu.  

                                      Vivien 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pán Werezský nám vysvetľuje 

ako sa dostaneme k cieľu 

Spomínané špekáčiky 

v cieli…mňam, to je 

vôňa 



 

    Krásny výhľad zhora  

Krásny výhľad  

     Ako to tie mravce robia?  

Spoločné chvíle mimo RC  



 

Dňa 5.10.2023, vo  štvrtok,  

sme išli s pánom učiteľom 

Wereszkým na burzu 

stredných škôl do Rimavskej 

Soboty. Išli sme tam my 

deviataci a ešte pár detí 

z nižších ročníkov, lebo aj tí 

žiaci už končia základnú 

školu. Burza sa konala v 

kultúrnom dome, kde sa zišlo 

veľmi veľa detí, aby sa pýtali 

na stredné školy. Stredných škôl tam bolo naozaj veľmi veľa, boli tam školy ako 

napríklad poľnohospodárska, kuchárska, elektrotechnická, údržbárska a plno 

ďalších. No  mňa osobne najviac zaujala stredná škola umelecká. Už veľmi dlho 

chcem byť tatérom, takže táto škola mi príde perfektná pre to, čo chcem robiť 

v budúcnosti. Mali  tam aj fantastické občerstvenie ako napríklad klobásky, 

hurky, chlebíčky, ale aj niečo sladké ako koláčiky a 

rôzne zákusky. Toto  občerstvenie, ako napríklad 

koláče a zákusky, piekli priamo na mieste. Pán  

Wereszký sa s nami aj zopárkrát vyfotil. Zo  

začiatku sme sa držali pri ňom a potom sme dostali 

rozchod, pri ktorom sme si mohli viac pozrieť a viac 

sa podozvedať o stredných školách. Pri  každej 

strednej škole sme si mohli zobrať aj letáčik, v 

ktorom bolo niečo napísané o danej strednej škole. 

Po  rozchode sme sa celá skupina stretli s pánom 



Wereszkým. Išli sme sa prejsť ešte po námestí a prešli sme sa cez celý park. 

Celú cestu sme sa rozprávali o školách a o ich výhodách a nevýhodách. Ten  deň 

som si veľmi užil a viem naisto, že mám vybranú strednú školu, na ktorú by som 

chcel ísť.  

 Marek Buřil 

 

Volám sa Štefan Vlčko, mám 14 rokov. Aj ja som bol na 

burze stredných škôl a vybral som si poľnohospodársku 

strednú školu a ešte som si bol pozrieť amfiteáter v 

Rimavskej Sobote a tam bolo veľké kino, čo funguje iba cez 

leto.  

Štefan Vlčko 

 



Na tento deň som sa veľmi tešil a myslím, že aj ostatní. Všetci sme boli plní 

očakávania, čo sa na burze stredných škôl dozvieme. Mal som o tom troche iné 

predstavy. Prekvapilo ma, koľko veľa ľudí tam bolo, normálne sme tam tlačili 

akoby niečo dávali zadarmo. A aj dávali. Rady o stredných školách a ešte aj 

koláčiky, mäsové výrobky, parenice. Nebolo to tam len tak. Ale preto, aby sme 

videli, ako sa to vyrába a že sa to môžeme naučiť na určitých typoch škôl. Boli 

tam všelijaké typy škôl, od obchodnej akadémie, gymnázia, konzervatória až po 

odborné stredné školy a učilištia. Ja som sa zaujímal najmä o obchodnú akadémiu. 

Dozvedel som sa, čo všetko mi táto škola ponúka, aké majú vybavenie, telocvičňu, 

posilku. Po burze sme sa boli aj kúsok prejsť v meste. S týmto dňom sme boli 

všetci veľmi spokojní.  

         Šaňo Kadák   



 

 

 Veľmi sme sa tešili na piatok 13.10.2023, keď sme 

išli na súťaž s pani Ľubkou a s pani Stankou. Privítali nás 

a rozdali nám výkresy, pastelky a ceruzky. Začali sme 

kresliť podľa predlohy – Van Gogh – Slnečnice. S napätím 

sme sledovali práce iných a rozmýšľali sme, či niečo 

vyhráme. Napokon boli vyhlásené výsledky 

a z nás vyhral 3. miesto Dominik Grundza a my so 

Samom Pihíkom sme boli sklamaní. Náladu nám zlepšila 

sladká odmena od tety Ľubky.       

Noel Baláž 

 

 

S pani Stankou 

a pani Ľubkou sme 

boli na jednej 

výtvarnej súťaži 

v Rimavskej Seči. 

Ja, Samo Pihík 

a Noel. Ja som tam 

vyhral tretie miesto. 

Som veľmi rád, že 

som tam išiel. Aspoň 

som bol chvíľu preč z reedukačky. Potešil som svojou výhrou aj pani Stanku 

a pani Ľubku. Ešte by som chcel povedať aj to, že som toto leto strávil tu a bolo 



tu dobre. Chodieval som na brigády k pánovi Kántorovi. Chodil som s ním do 

Rimavského Brezna, tam sme pomáhali jeho sestre. Ona nám za odmenu napiekla 

dobré koláče a pripravila výbornú limonádu, pretože bolo hrozne teplo. Kopali sme 

tam aj veľkú jamu. Minule som sa zúčastnil aj jednej športovej súťaže a vyhral 

som tretie miesto v štafete. Dostal som medailu a drobnosti v taške – čokoládu. 

Týmto som chcel povedať, že je v tomto ústave dobre.  

      Dominik Grundza 

 

Ja, Dominik a Noel sme boli na súťaži v Rimavskej Seči, s pani 

Ľubkou a pani Stankou. Vyhrali sme tretie miesto. Cez 

prázdniny som chodil na brigády k pánovi Kántorovi , 

k pánovi Mirkovi, bol som aj u pána Peťka Dunaja a pána Václavika. Bolo mi v lete 

veľmi dobre. Mám rád pána Dunaja, pána Mikera aj pána Haluštíka. A najlepší 

učitelia sú pani Bodnárová, pani Dudová, pani Stanka, pani Ľubka, pán Václavik, 

pán Zachar, aj pán Černecký, pán Petrán a pán Werezský.  

      Samko Pihík             



 

Už som mala ísť preč a stále ešte 

sedím tu medzi Vami. Dúfam,  že už 

čoskoro odídem. Nie že by mi tu bolo zle, 

len by sa už chcela žiť aj ja svoj život. 

Ísť  na strednú, kam ma zobrali a byť s 

mojimi vychovávateľkami z domova.  Už  

mi aj chýbajú, uvedomila som si tu veľa 

vecí, že moje úteky nevyriešia nič, práve 

naopak.  Ničím  si s tým život sebe a 

narobím problémy aj ľuďom okolo seba, ktorí ma vychovávajú, ale samozrejme 

hlavne sebe. A  ja už chcem žiť normálne. Chcem,  aby sa na mňa dospelí 

nehnevali doma a nerozprávali, že no z tejto nebude nič. Chcem,  aby boli aj na 

mňa pyšní.  

Samozrejme, že aj keď stade 

odídem, budem  spomínať na pár ľudí, 

ktorí mi prirástli k srdiečku alebo mi 

veľa pomohli. No  v prvom rade by som 

sa chcela poďakovať pánovi Čupkovi.  

Úprimne  poviem, keď som sa prišla a 

bola som tu ešte nová, tak som si na 

neho pomyslela pár vecí. A  prišla 

som časom na to, že je úžasný 

človek s obrovským srdiečkom. 

Mám  vás rada a ďakujem za 

všetko.  



Potom  by som sa chcela aj pani Lisyovej poďakovať. Že mala na mňa toľko 

trpezlivosti, aj keď som niekedy bola protivná, ale to ste ma iba chcela 

vychovávať a ukázať, že niektoré veci sa dajú urobiť lepšie a inak, hlavne 

dôkladnejšie.  

Ďakujem  aj pani Fazekašovej za všetko. Aj vás som si veľmi obľúbila.  

A  ďakujem aj učiteľom, aj 

učiteľkám, že ste aj vy mali na mňa 

trpezlivosť, nevedela som sa učiť 

dobre po maďarsky, nieto ešte  

slovensky. Ale ste ma aj tak naučili  

veľa vecí. Ďakujem  vám za to a 

mám vás rada. 

 A z dievčat by som sa chcela poďakovať Csille, ďakujem, že si bola pri 

mne fakt, že stále si ma vypočula.  Bola si pri 

mne aj napriek tomu, ako som sa niekedy 

k tebe správala.  Chcem,  aby si vedela, 

že ťa mám veľmi rada a nikdy na teba 

nezabudnem. A Timea, obľúbila som si 

veľmi aj teba, ani na teba nezabudnem, 

nakoľko sme sa spolu toľko smiali. 

Ľúbim  aj teba maličká. 

Majte sa tu všetci krásne, nikdy 

na vás nezabudnem.  

 

Vaša Letícia 



 

 

 Prednedávnom sa konal v RC OČAP. 

Znamená to ochrana človeka a prírody. Šlo 

o to, že sme sa rozdelili do niekoľkých skupín 

a mali sme plniť určité disciplíny. Prvou 

disciplínou na prvom stanovisku bola jazda na 

bicykli pomedzi rôzne prekážky. Ďalšia 

disciplína na druhom stanovišti bola športovo 

zameraná, išli sme do telocvične a tam nás 

čakalo pár súťaží – skok do diaľky, hod medicinbalom a šprint pomedzi kužele. 

Potom sme sa vybrali na tretie stanovisko, ktoré bolo o tom, aby sme sa zamerali 

na prežitie v prírode. Učili sme sa, čo si brať do prírody, ako rozpoznávať huby. 

Štvrté stanovisko bolo len o kúsok ďalej, tam sme sa zase učili ako dať prvú 

pomoc človeku, ktorý to potrebuje. Napríklad, keď sa dusí, alebo odpadol alebo 

mu treba zaviazať ranu. Piata a zároveň posledná aktivita bola streľba zo 

vzduchovky. Po ukončení všetkých disciplín sme išli von opekať si špekačky. 

Súťažné disciplíny zvládli všetky skupiny a nám všetkým sa tento deň veľmi páčil.  

     Marek Buřil  

 

 

 



OČAP bol zameraný na prírodu 

a človeka. Mali sme 5 stanovíšť. Na 

prvom sme sa  bicyklovali cez prekážky. 

Najlepší bol jeden chlapec z istej 

triedy a piatej výchovnej skupiny. Mal 

čas 0:48 min., čo je fakt dobré. 

Prekážky, ktoré tam boli, boli aj ľahké 

aj ťažšie. Za zle prejdenú prekážku 

boli strhnuté body. Ja som mal -30 

bodov . Túto aktivitu ma na starosti 

pán Werezský. Na druhom stanovisku 

sme sa učili, ako používať kompas, kde 

je sever a iné svetové strany a tiež ako 

nájsť sever bez kompasu. To mal s nami pán Bodnár a pán Gregorec. Bola to jedna 

z tých múdrejších aktivít. Tretia aktivita bola v telocvični. Hádzali sme 

medicinbalom, najlepší hod mal jeden chlapec z 2. výchovnej skupiny. Aktivity 

v telocvični hodnotím zase ako tie zábavnejšie. Štvrtou aktivitou bola ochrana 

človeka pri nejakom zranení. Mali sme tam otázky, na ktoré sme mali odpovedať, 

napr. čo by ste robili, keby sa niekto popálil, na aké číslo by ste volali,  a pod. 

Učili sme sa aj  ako obviazať ranu. Potom sme ešte na poslednom stanovisku 

strieľali zo vzduchovky. Nakoniec sme si opekali špekáčiky, každý mal jednu ale 

boli fajnové, nebol to žiadny šmejd. Chutili každému. Posedeli sme pri ohni, 

porozprávali sme sa a bolo to veľmi fajn.                      Šaňo Kadák  

 



      

     



 

 

                                            Timea a Vivien 

Chcem povedať, že tu sú 

dve dievčatá, ktoré má veľmi veľmi rada a 

veľmi si ich vážim. A  ďakujem vám veľmi 

pekne . Vivien, tebe za to,  že pri mne stojíš, 

aj ty Timuška, napríklad, keď mám nervy. 

Vivien hneď príde ku mne a hneď ma 

ukľudňuje.  A  ja si to veľmi vážim. A 

Timuška tebe ďakujem, že ma vieš pochopiť 

a že si úprimná. Mám  rada úprimných ľudí. 

Zažili  sme si s Timuškou veľmi veľa, od piatich rokoch  boli sme spolu 

v decáku.  Veľmi Vás  ľúbim.  

                           Csilla Baloghová 

 

 

 

 

 

 



Csilla 

Tak začnem tým, že túto babu mám veľmi 

rád, lebo je veľmi dobrý človek, ktorý stál 

stále pri mne, aj stojí. Prišla  v marci 2023, 

nevedeli sme spolu vychádzať a zvykli sme sa 

hádať. Ale  konečne vychádzame spolu, keď 

som zvykol plakať ,tak stále prišla ku mne a 

objímala ma. Naozaj ďakujem ti Csilla, že 

stále si pri mne. Mám  ťa veľmi rád 

a nezabudnem na teba , nám v  ceste nikto 

nebude stáť.  Budeme  bff.  

 Diego Boudain 

 

Letícia 

Tak a tejto babe chcem povedať a poďakovať za 

krásne časy, čo sme mali spolu. Pamätám  si, keď 

sme spolu ušli, robili sme zlé veci aj srandy. Aj  tebe 

ďakujem Letike, za tie pekné časy a nechcem ťa 

nikdy stratiť. Si  pre mňa tá najlepšia kamarátka. 

Ľúbim ťa švagrinká moja.  

                                                      Diego Boudain 

 



Pani Bodnárová 

Úvodom môjho článku chcem povedať že tu v 

RC mám neskutočne úžasnú slovenčinárku. A  

ja som tu s ňou už pomaly rok. Chcela  som 

vám tým povedať, že táto osoba ma naučila 

neskutočne veľa, vďaka nej som prešla do 

ďalšieho ročníka. Venovala  mi dosť času 

s učením, aby zo mňa niečo bolo, no na druhej 

strane mi venovala aj dosť rozumu do hlavy. 

Ak  mám povedať pravdu, potom, čo som 

utiekla, musím ukázať, že sa dokážem 

správať. A  vďaka rozhovoru, čo som mala 

s vami pani, som si dokázala uvedomiť, že mám 

na oveľa viac, než chodiť po nejakých 

reedukačkách.  Takže vám patrí jedno veľké poďakovanie. Nesmierne veľmi si 

vás vážim a chcem, aby aj ostatné deti vedeli, že ste veľmi úžasná žena. Kávička 

a  koláčik v meste to istí. Mám  vás rada.   

Vivien 

 

 

Pán Čupka a pani Lysiová 

...sú proste ako naša rodina. Sú  to dvaja ľudia, ktorí sa nás úprimne snažia 

niečo naučiť a pripraviť nás na život vonku.  Len  verte, že to nebude prechádzka 

ružovou záhradou, to nie.  Mne osobne chýba 8. VS, lebo tam sme sa naozaj cítili 

tak ako vonku.  Je  tu veľmi veľa úžasných ľudí, napr. pán Čupka. Je veľmi 



zábavný, občas nám aj uvarí ,keďže 

on sám rád papá.  Je s ním sranda a 

mám ho veľmi rada.  Pani Janka je 

bylinková žena,  ona je skôr taká 

prísnejšia na nás, ale tiež ju máme 

veľmi radi.  Vonia  po bylinkách, vie 

pochopiť človeka a aj sa s ním 

porozprávať.  

Vivien  

 

 

Pani Fazeky  

Začnem tým, že som rada, že som 

išla na jej skupinu. Predtým som totiž bola na ôsmej výchovnej skupine. Mám pani 

Fazeky veľmi rada, veľmi som si ju obľúbila. Dá sa s ňou dobre porozprávať, 

veľakrát mi pomohla. Som veľmi rada, že ju mám. Myslím, že pani Fazeky tu robí 

z vychovávateliek najdlhšie. Beriem ju ako svoju mamu. Mám ju veľmi rada a 

ďakujem jej , že mi už mnohokrát pomohla. Je to moja láska jediná, veľmi ju 

ľúbim.  

        Mária Cibuľová  

 

 

 



Môj strážny anjel  

 Moja mama je veľmi dobrý človek. Moje srdce to 

aspoň tak vníma. Ja som jej veľmi ublížila svojimi 

slovami aj správaním ku nej. Teraz mi to je veľmi ľúto. 

Som jej vďačná, že má stále silu sa smiať, aj keď bezo 

mňa. Mám ju rada viac ako si myslí. Ja viem, že ma chce chrániť ako matka pred 

zlými ľuďmi. Odkedy nie som s ňou, uvedomila som si veľa vecí. Aj keď to 

nedávam veľmi najavo, ale vnútri srdca ma to trápi.  Ničí ma to. Svojej mame som 

vďačná za všetko, viem, že sa chovám niekedy hrozne a že sa robím viacej 

sprostou ako som. Viem, že moju mamu to bolelo, keďže som netrávila čas s ňou 

ale vonku s inými ľuďmi. Viem, že ju to bolelo, keď ma videla pred svojimi očami 

na drogách a ja som nevnímala svet. Ale uvedomila som si, že na svete je 

najkrajšie a najlepšie mať mamu. Najviac sa bojím, že bez mamy padnem na 

kolená. Ale zase viem, že moji ostatní súrodenci znamenajú pre mamu viac ako ja. 

Nevadí, snažím sa s tým zmieriť. Len jedno si prajem, nič iné, len toto. Byť s ňou, 

zmeniť svoje správanie, usmievať sa vedľa nej ako kedysi. A ja to zmením. Budem 

sa snažiť pre ňu, pretože chcem byť zas vedľa nej ako keď som bola malá. 

Chcem zas, aby keď otvorím ráno oči, aby som ich otvorila s jej pusou na líci. 

Moja mama je môj strážny anjel. Mami, ľúbim ťa.  

     

Rachma(Amélia) Némethová  



 

 

Hláška číslo 1: 

8.ZŠ  

Timea: ,,Pani, kedy idete na nechty?“ 

Pani Bodnárová: ,,Zajtra.“ 

Timea: ,, A aké si dáte?“ 

Pani Bodnárová: ,,Tima, čierne.“ 

Timea: ,, A na ne f...k Timea.“  

 

Hláška č. 2: 

8. ZŠ 

Pani Bodnárová: ,,Giulliano, čím ty budeš? Kuchár?“ 

Giulliano: ,,Áno, pani.“  

Do toho Timea: ,, Veď si povedal, že budeš 

pornoherečník.“  

 

Hláška č. 3:  

Debata o všeličom. Dominika : ,, A tá pani tu prečo ešte 

robí, keď jej dali už ten dôchodnícky papier?“  

 



Hláška č. 4:  

Písomka zo SJL v 8.ZŠ.  Majú určiť názov diela od Janka Kráľa.  

Timea: ,, Pani, bóoože, ako sa volala tá báseň? Mne to vypadlo, 

prosíííím, poraďte mi.“ 

Pani Bodnárová: ,, Poradím ti, ale poviem ti názov po anglicky.“ 

Timea sa poteší: ,, Supeeer!“  

Pani Bodnárová: ,, My song.“ 

Timea: ,,Aha. Tak nič.“  

 

Hláška č.5:  

Rozhovor o povolaniach a budúcnosti.  

Dominika : ,,Ale ja asi nebudem môcť byť pedantikúrka.“  

 

Hláška č. 6:  

Timea na chodbe: ,,Pani, ako sa volal ten autor, čo sme ho včera preberali?“ 

Pani Bodnárová: ,, Janko ....“ 

Timea: ,,Hraško!“  

 

 



 

 

Vianočný benefičný koncert Úsmev 

ako dar sa konal v Bratislave dňa  26.10. 

2023. My sme sa zúčastnili tohto 

pekného vianočného koncertu, z nášho 

zariadenia sme zobrali 5 detí.  

Sebastián, Valentín, Samko, 

Alexander a Dominik mali možnosť 

stretnúť sa s osobnosťami slovenského 

šoubiznisu a užili si krásny  koncert s 

výnimočnou atmosférou, kde bolo 500 

detí z detských domovov z celého 

Slovenska.  

Sebko bol očarený hlavne večernou 

Bratislavou, Dominik sa najviac tešil z MC 

Donaldu, ale všetci sa zhodli, že najkrajšou zo všetkého, bola záverečná pieseň 

koncertu -  hymna detí z detských 

domovov.  

Pán zástupca Szajkó  
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